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Who we are

Our Mandate

VIA Rail Canada Inc.’s mandate is to operate the national passenger rail services on behalf of

the Government of Canada, offering intercity rail services and ensuring rail transportation

services to regional and remote communities. Its objective is to offer a safe, accessible,

efficient, reliable, sustainable and environmentally friendly passenger rail service that meets

the needs of Canadian passengers.

Our Vision: A smarter way to move people

We aspire to positively impact the lives of those around us: passengers, employees, partners

and communities we move. VIA Rail provides sustainable, efficient and effective passenger

rail service and our agenda is embedding environmental, social, economic and ethical

considerations into our strategy and everyday operations.

Our Mission: Passengers First

Our primary focus is our passengers. We work on improving our services and redefining VIA

Rail to provide our passengers with the most enjoyable travel experience and to find better

ways to connect Canadian communities. Safety is and will remain paramount.

Qui sommes nous?

Notre mandat

VIA Rail Canada a pour mandat d’exploiter le service ferroviaire voyageur national au nom du

gouvernement du Canada, et offre des liaisons interurbaines ainsi que des services dans

plusieurs régions rurales et éloignées. Son objectif est de fournir un service ferroviaire

voyageur sécuritaire, accessible, efficace, fiable, durable et écologique qui répond aux

besoins des Canadiens.

Notre vision: Être une voie sensée pour les voyageurs

Nous aspirons à avoir un impact positif sur la vie de ceux qui nous entourent : les passagers,

employés, partenaires et communautés que nous déplaçons. VIA Rail offre un service

ferroviaire voyageur durable, efficient et efficace, et notre programme intègre des

considérations environnementales, sociales, économiques et éthiques dans notre stratégie
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et nos activités quotidiennes.

Notre mission : Les passagers avant tout

Nos passagers sont notre priorité. Nous travaillons à améliorer nos services et à redéfinir

VIA Rail afin d'offrir à nos passagers l'expérience de voyage la plus agréable possible, et de

trouver de meilleures façons de relier les communautés canadiennes. La sécurité est et

restera primordiale.

List of available job opportunities/job titles: 

Bilingual Senior service Attendant/ Agent a bord des trains bilingues (Anglais-Francais).

Bilingual Station Agent/ Agent de Station bilingue

Company Website: https://career.viarail.ca/en/

Digital resume will be collected

https://career.viarail.ca/en/

